
PROTOKÓŁ NR 16/17

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu,Usług i Rolnictwa,

 które odbyło się 30 stycznia 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00   

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji: (załącznik nr 1)

1. Paweł Ciszewski - Przewodniczący komisji

2. Krystyna Konieczna

3. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: Henryk Płoński

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: (załącznik nr 1)

1. Paweł Pituch

2. Zygmunt Jała (KPN)

3. Michał Makowski (KPN)

4. Bożena Wiśniewska

5. Roman Tryhubczak 

6. Mirosław Górecki

7. Andrzej Weinke

8. Marta Weinke

9. Katarzyna Stawiarska

10. Mariola Kanecka

11. Konrad Biela

12. Andrzej Machnica

13. Andrzej Raj (KPN)

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie planu pracy na 2017 rok.

4. Zapoznanie się z pismem do radnych z dnia 18-01-2017 w sprawie planu ochrony KPN (m.in. 

dotyczącego wprowadzania psów do KPN) oraz podjętą uchwałą XXV/125/16 dotyczącą KPN.

5. Sprawy różne.

6. Zakończenie posiedzenia komisji.



Ad 1.  Przewodniczący  P.  Paweł  Ciszewski   stwierdził  kworum,  przywitał  gości  komisji

i otworzył posiedzenie. Następnie oddał głos Panu Sławkowi Jakóbowskiemu, Przewodniczącemu

Komisji Sportu,  Turystyki i Współpracy z Zagranicą, która odbywała się równolegle.

Ad  2.  Odczytano  porządek  obrad,  który  został  przyjęty  jednogłośnie.  Przewodniczący

wnioskuje o przejście do pkt. 4 porządku obrad. Komisja jednogłośnie przychyla się do wniosku.

Ad 4. W imieniu Gminy Kowary głos zabrał P. Andrzej Weinke, wskazał punkty, z którymi

nie zgadzają się mieszkańcy gminy w przyjmowanym przez KPN Planie Ochrony Parku. Następnie

głos zabrał dyrektor KPN, wyjaśnił on dlaczego postanowiono o wyłączeniu części żółtego szlaku

prowadzącego z Kowar przez Kowarski Grzbiet na terenie KPN z sieci szlaków, na które dozwolone

jest  wprowadzanie  psów.  Następnie  pracownicy  KPN  zapoznali  zgromadzonych  ze  szczegółami

Planu Ochrony Parku.  Odbyła się  godzinna dyskusja na temat wpływu pojawienia się  psów na

części szlaku, o którym mowa, jeśli  zostałby dla nich otwarty. Dyrektor KPN obiecał, że pracownicy

ponownie zbadają sporny przedmiot sprawy i powiadomią gminę o wynikach. Osobą spoza komisji

podziękowano za wzięcie udziału w obradach. Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy. 

 Ad 3.  Po przerwie komisja wróciła do pkt.3 porządku obrad, obecni członkowie komisji

zapoznali  się  z  proponowany planem pracy  na  rok 2017  (zał  nr  1).  Plan  przyjęto  jednogłośnie

w głosowaniu. 

Ad 5.  W sprawach różnych nikt głosu nikt nie zabrał głosu.

Ad. 6 Przewodniczący podziękował obecnym  i zakończył  obrady.

załącznik nr 2:

PLAN PRACY KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, PRZEMYSŁU, HANDLU, USŁUG I

ROLNICTWA NA 2017 ROK:

1.  Rozpatrywanie  i  rozwiązywanie  problemów  zgłaszanych  przez  mieszkańców,  które  dotyczą

utrzymania czystości na terenie Gminy.

2. Interwencje dotyczące nielegalnych wysypisk.

3. Omówienie problemów związanych z miejscami użytkowania pojemników na odpady wspólne z 
Komisją Gospodarki Komunalnej – ustawienie odpowiedniej ilości.

4. Analiza jakości wywozu nieczystości stałych oraz opłat za te usługi. 

5. Monitorowanie prac związanych z przyłączeniem do nowego kolektora ściekowego.

6. Opiniowanie projektów uchwał dotyczących spraw wchodzących w zakres prac komisji.

7. Udział członków komisji w pracach dot. rozwoju miasta i zmianach w Planach 
Zagospodarowania Przestrzennego.

8. Przegląd nieczynnych lokali handlowo-usługowych pod kątem ich zagospodarowania.



Wnioski Komisji:

1.  Brak wniosków.

Protokołowała:     Przewodniczący komisji:

Paweł Ciszewski                     Paweł Ciszewski

 


